

Title (en)

Apparatus for temporarily storing banknotes.

Title (de)

Kurzzeitspeicher für Banknoten.

Title (fr)

Dispositif pour le stockage à court terme de billets de banque.

Publication

EP 0575711 A1 19931229 (DE)

Application

EP 93105223 A 19930330

Priority

CH 171692 A 19920527

Abstract (en)

A short-term store for banknotes (2), which can be used in banknote readers, comprises a transport system (11), an intermediate store (1) and a control unit (26). A rotatable roller (8) with endless bands (9) laid on one side against the cylindrical surface (16) of the roller (8), a switch (10) and a drive unit (24) as well as sensors (27; 34) connected to the control unit (26) constitute the intermediate store (1). The endless bands (9) retain the banknotes (2), stored in a bundle (12), on the roller (8). The drive unit (24) can set the roller (8) in rotation in one of the two directions of rotation (13; 14). By means of one complete revolution of 360 DEG, the banknote (2) fed by the transport system (11) is stored in the intermediate store (1) on the cylindrical surface (16), the successively stored banknotes (2) forming the bundle (12). When the roller (8) executes one complete revolution in the opposite direction, the bundle (12) is passed back through a mouth (23) of the intermediate store (1) to the transport system (11). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein bei Banknotenlesegeräten verwendbarer Kurzzeitspeicher für Banknoten (2) umfasst ein Transportsystem (11), einen Zwischenspeicher (1) und ein Steuergerät (26). Eine drehbare Walze (8) mit einseitig an die Zylinderfläche (16) der Walze (8) gelegten Endlosbändern (9), eine Weiche (10) und eine Antriebseinheit (24) sowie mit dem Steuergerät (26) verbundene Sensoren (27; 34) bilden den Zwischenspeicher (1). Die Endlosbänder (9) halten die in einem Bündel (12) gespeicherten Banknoten (2) auf der Walze (8) fest. Die Antriebseinheit (24) kann die Walze (8) in eine der beiden Drehrichtungen (13; 14) in Umdrehung versetzen. Mit einer vollen Umdrehung von 360° wird im Zwischenspeicher (1) die vom Transportsystem (11) zugeführte Banknote (2) auf der Zylinderfläche (16) gespeichert, wobei die nacheinander gespeicherten Banknoten (2) das Bündel (12) bilden. Vollführt die Walze (8) eine volle Umdrehung in der entgegengesetzten Richtung, wird das Bündel (12) durch eine Mündung (23) des Zwischenspeichers (1) hindurch an das Transportsystem (11) zurückgegeben. <IMAGE>

IPC 1-7

G07F 7/04; B65H 39/065; G07D 11/00

IPC 8 full level

B65H 29/51 (2006.01); **B65H 29/54** (2006.01); **B65H 83/02** (2006.01); **G07D 9/00** (2006.01); **G07D 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65H 29/51 (2013.01); **B65H 29/54** (2013.01); **G07D 11/12** (2018.12); **G07F 19/203** (2013.01); **B65H 2301/44314** (2013.01);
B65H 2301/44316 (2013.01); **B65H 2404/25** (2013.01); **B65H 2404/261** (2013.01); **B65H 2511/52** (2013.01); **B65H 2513/41** (2013.01);
B65H 2701/1912 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2621305 A1 19890407 - NCR CO [US]
- [A] DE 2408584 A1 19750828 - LICENTIA GMBH
- [A] EP 0395047 A2 19901031 - SIEMENS NIXDORF INF SYST [DE]

Cited by

EP2586738A3; CN1302972C; AU704525B2; US5735516A; CN100416614C; EP1510978A4; RU203361U1; WO03100735A1; US7007603B2;
US7134392B2; US7191704B2; WO03045826A1; WO9615511A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0575711 A1 19931229; CA 2096987 A1 19931128; FI 932393 A0 19930526; FI 932393 A 19931128; JP H0632514 A 19940208;
KR 930023891 A 19931221

DOCDB simple family (application)

EP 93105223 A 19930330; CA 2096987 A 19930526; FI 932393 A 19930526; JP 11549593 A 19930518; KR 930008417 A 19930517